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ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ! Συναντήσεις και διάλογος με Υπουργό της Δικαιοσύνης, παρουσία του Γ.Γραμματέα και
Συναντήσεις Εργασίας ξανά με τον Γ.Γραμματέα...

Συναδέλφισσα/Συνάδελφε,
 
Ξανάρχισαν οι Συναντήσεις μας με Υπουργό Δικαιοσύνης.
Χθες, Δευτέρα 17/09/2018, πραγματοποιήθηκε σε καλό και θετικό κλίμα συνάντηση αντιπροσωπείας του
Προεδρείου της ΟΔΥΕ με τον νέο Υπουργό της Δικαιοσύνης (Μ.Καλογήρου) και τον Γ.Γραμματέα
(Γ.Σάρλη), ο οποίος επανήλθε.
Επιτέλους!
Την Πέμπτη 20/9/2018 θα γίνει νέα συνάντηση, ΕΡΓΑΣΙΑΣ, με τον Γ.Γραμματέα.

Συναδέλφισσα/Συνάδελφε,
Μιας και είμαι "ΜΙΑ ΖΩΗ ΣΤΟ ΡΙΣΚΟ", δεδομένου και ότι ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΚΑΙ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΜΟΣ ΧΩΡΙΣ
ΡΙΣΚΟ, ΔΕΝ ΓΙΝΕΤΑΙ, ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΚΑΙ ΝΟΗΜΑ, θα κάνω την παρακάτω δημόσια τοποθέτηση, αφού
πρώτα (για να έχω μαζί σου
έντιμη και ειλικρινή σχέση) σου γνωστοποιήσω ότι ήμουν πάντα, είμαι και θα είμαι ιδεολογικά και πολιτικά
τοποθετημένος στην ΚΕΝΤΡΟΑΡΙΣΤΕΡΑ, και ειδικότερα στο ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ.
Προσπαθώντας να συνεργαστούμε με όλες τις άλλες παραπλήσιες δυνάμεις της ΚΕΝΤΡΟΑΡΙΣΤΕΡΑΣ, όπως
η καθεμιά από αυτές ή ο καθένας (αυτο)προσδιορίζεται:

Εύχομαι να μακροημερεύσει το πολιτικό δίδυμο που συγκροτούν ο νέος Υπουργός (Μ.Καλογήρου) και ο
Γ.Γραμματέας (Γ.Σάρλης)
Προσωπικά θα ευχόμουν και θα υποστηρίξω τη θέση, οι εθνικές εκλογές να γίνουν μετά από έναν χρόνο.
Και για το καλό της Χώρας, και του κλάδου μας βεβαίως...

Συναδέλφισσα/Συνάδελφε,
Η συνάντηση με τον Υπουργό (Μ.Καλογήρου) έγινε με την ουσιαστική παρουσία και του Γ.Γραμματέα
(Γ.Σάρλη).
Αμέσως μετά συνεχίσαμε με συνάντηση εργασίας με τον Γ.Γραμματέα.
Ακολούθησε η παράσταση μας στο ΑΣΕΠ, στο οποίο ήταν ήδη αντιπροσωπεία του ΔΣ του ΣΔΥΑ, και από
κοινού η ΟΔΥΕ και ο ΣΔΥΑ είχαμε συνάντηση με τον Πρόεδρο του ΑΣΕΠ (Ι.Καραβοκύρη), τη Γενική
Διευθύντρια και άλλους Διοικητικούς Υπηρεσιακούς παράγοντες και Υπαλλήλους του ΑΣΕΠ...
 
Τα θέματα που συζητήσαμε, ΔΙΕΞΟΔΙΚΑ, με τον Υπουργό και τον Γ.Γραμματέα, είναι ΌΛΑ όσα
αναφέρονται στο άνω ενημερωτικό υπόμνημα - σημείωμα http://www.odye.gr/pdf/06092018a.pdf που είχαμε
στείλει ως Προεδρείο ΟΔΥΕ στις 3/9 (και είχε εγκριθεί από το ΔΣ στη συνεδρίαση του στις 5/9).
Συζητήσαμε επιπλέον και ορισμένα άλλα ζητήματα.
Το άνω ενημερωτικό υπόμνημα - σημείωμα είχε μπροστά του ο Υπουργός, απαντούσε σε ένα προς ένα επί
των γραπτών αιτημάτων μας, και γίνονταν διάλογος.

Τα περιγράφω όλα αυτά, για να αιτιολογήσω την εκτίμηση μου για τον διάλογο με τη λέξη
"ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ!!!" που γράφω στην αρχή του κειμένου.

Σημειώνουμε ότι είχε προηγηθεί συνάντηση μας με τον Υπουργό και στις 30 Αυγούστου...

ΘΑ ΒΓΑΛΟΥΜΕ ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΩΣ ΠΡΟΕΔΡΕΙΟ:
Η ενημέρωση που κάνω τώρα, είναι ΔΙΑΔΙΚΑΣΤΙΚΟΥ ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΟΥ:

Για όποιον/όποια δεν έχει τον χρόνο ή δεν θέλει να διαβάζει αναλυτικά υπομνήματα και ενημερωτικά
σημειώματα και ανακοινώσεις, θέτω σε τίτλους τα ζητήματα που συζητήσαμε:

1. ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ:
(α) Προκήρυξη 1Κ/2017 - 404 ΠΕ Γραμματείς.
(β) Προκήρυξη 2Κ/2017 - Αναπλήρωση όσων ΠΕ και ΤΕ Πληροφορικής δεν αποδέχθηκαν τον διορισμό
τους ή παραιτήθηκαν μετά τον διορισμό τους!
(γ) Προκήρυξη 8Κ/2017 - 21 ΥΕ Επιμελητές + 165 ΔΕ και ΤΕ Γραμματείς.
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(δ) 195 ΠΕ Πληροφορικής, ΠΕ Λογιστικού και ΠΕ Οικονομικού, από το πρόγραμμα Κοινωφελούς Εργασίας
του Υπουγείου Εργασίας (ΟΑΕΔ)

Συζητήσαμε, επίσης, και για:
(ε) Το πρόγραμμα άσκησης δικηγόρων στα δικαστήρια.

2. ΑΝΑΚΑΤΑΝΟΜΗ ΟΡΓΑΝΙΚΩΝ ΘΕΣΕΩΝ ΑΝΑ ΔΙΚΑΣΤΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ.
3. ΚΩΔΙΚΑΣ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΚΑΙ ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΩΝ.
4. ΕΠΙΜΟΡΦΩΣΗ.
5. ΗΧΟΓΡΑΦΗΣΗ - ΑΠΟΗΧΟΓΡΑΦΗΣΗ ΚΑΙ ΣΤΑ ΠΟΙΝΙΚΑ.
6. ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΣΗ ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟΥ ΑΘΗΝΩΝ.
7. ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΣ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ ΣΤΟ ΤΑΜΕΙΟ ΑΡΩΓΗΣ.
8. ΣΥΝΕΧΙΣΗ ΤΟΥ ΔΙΑΛΟΓΟΥ ΜΕΤΑΞΥ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΚΑΙ ΟΔΥΕ.
9. ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΟΔΥΕ ΚΑΙ Γ.ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ.
 
Στη συνάντηση μας με διοικητικούς παράγοντες του Υπουργείου και στη συνάντηση εργασίας με τον
Γ.Γραμματέα, συζητήσαμε και άλλα θέματα, όπως:
10. Ερωτήματα για επιλογή προϊσταμένων τμημάτων.
11. Διάφορα ζητήματα που έχουν σχέση με τις ΕΚΛΟΓΕΣ ΣΤΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΑ ΣΥΜΒΟΥΛΙΑ.
Και, βεβαίως, συζητήσαμε:
12. ΓΙΑ ΤΟ ΖΗΤΗΜΑ ΤΩΝ 176 ΕΥΡΩ...
Τα άλλα ζητήματα θα τεθούν στις συναντήσεις εργασίας που θα ακολουθήσουν, ξεκινώντας από την Πέμπτη
20 Σεπτεμβρίου.

ΘΑ ΑΚΟΛΟΥΘΗΣΕΙ ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΕΝΗΜΕΡΩΤΙΚΗ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΕΙΟΥ.

Καλή δύναμη και συνέχεια.
Καλό δικαστικό έτος και Φθινόπωρο!

Αθήνα 18 Σεπτεμβρίου 2018
Χρήστος Καϋμενάκης, Ταμίας του ΔΣ της ΟΔΥΕ.


